
Sunnersta Egnahemsförening årsmöte 21 april 2016. 

Närvarande ca 40 medlemmar. 

 

 

1. Förklarade ordföranden Arne Lagerholm mötet öppnat. 

2. Till ordförande för dagens möte valdes Sigvard Nilsson. 

3. Till sekreterare för dagens möte valdes Arne Lagerholm. 

4. Att justera dagens protokoll valdes Märta Henningsson samt  Yngve Hermodsson. 

5. Konstaterades att mötet var behörigt utlyst enligt stadgarna. 

6. Godkändes föreslagen dagordning. 

7. Upplästes höstmötets protokoll från 2015-11-24.. 

8. Höstmötets protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

9. Närvarande styrelseledamöter presenterade sig. 

10. Styrelsens verksamhetsberättelse och bokslut för 2015 presenterades av kassören 

Margaretha Jägerstad. Dessa godkändes samt presenteras på hemsidan. 

11. Revisorernas berättelse upplästes. 

12. Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet 

13. .Val av ordinarie styrelseledamöter för 2 år, 2016-2017. Arne Lagerholm, Margaretha 

Jägerstad, Dag Holmberg, Christina Molund samtliga omval. (Följande är redan valds 

för 2016, Anna Rönnblom, Sören Gustafsson, Seved Helmersson).  

14. Val av suppleanter för ett år, Gunnar Westermark samt Fredrik Beste båda nyval.  

15. Val av revisorer för ett år, Anders Skeppstedt (auktoriserad revisor), omval, Örjan 

Almesjö, nyval samt Göran Friman suppleant, omval.  

16. Val av valberedning för ett år, Susanne Påhlman – Skeppstedt, omval, Therese 

Wandebäck, omval. Samt en tredje person är vakant. 

17. Inga i förväg inkomna frågor fanns. 

18. Övriga frågor. Svar om att Telia inte är intresserade att medverka i Uppsala Stadsnät. 

19. Förklarades mötet avslutat. 

 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

Arne Lagerholm  Märta Henningsson Yngve Hermodsson 

 

 

 

Efter det ordinarie mötet berättade landstingsrådet Bertil Kinnunen och de nya planerna för 

kollektivtrafiken i Uppsala. 


